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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz újra alkalmas a fonyódligeti gyermektábor 
gyermekek táboroztatására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A másfél kilométer hosszú fonyódligeti komplexum rendkívül jó adottságokkal, saját 
partszakasszal, 900 férőhellyel és sportpályákkal rendelkezik, rendelkezett. Azonban hiába (volt) 
adott minden a táboroztatáshoz, a tavalyi évben egyetlen gyermek sem élvezhette ennek előnyeit. 
Félő, hogy a tábor idén nyáron sem lesz gyerekzsivajtól hangos. És nem csupán a koronavírus-
járvány miatt. A hátrányos helyzetű gyermekeket üdültető Erzsébet a Kárpát-medencei 
Gyermekekért Alapítvány (továbbiakban: Alapítvány) tulajdonában álló létesítmény korábban 13,5 
milliárd forintot kapott Magyarország Kormányától és az Uniótól esélyteremtő programok 
megvalósítására, de gyermekek helyett gazt és elbontott épületeket láthat a tábor területén az, aki 
éppen arra jár. A 2019-es költségvetés pedig összesen 26 milliárd forintot különített el a két 
balatoni, a zánkai és fonyódligeti táborhely felújítására és bővítésére. A Kormány korábbi 
kommunikációja szerint Fonyódligeten teljesen új, korszerű épületek létesülnek, és még arra is 
felhívták a figyelmet, hogy a munkálatok nem befolyásolják majd a táboroztatást.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudható, hogy a Kormány korábban 30 ezer gyermek balatoni táborozásához járult hozzá. Ez 
örömteli, de nem világos ugyanakkor, hogy miért nem juthat el még több gyermek nyáron a 
Balatonhoz, ha egyszer már ott van a fonyódligeti komplexum. Vagyis volt, amíg Önök ingyenesen 
tulajdonba nem adták az Alapítványnak.

A fonyódligeti tábor belső berendezését és a faházakat eltávolították. Az épületekben a belső 
bontások is megkezdődtek, de a korábbi ígéretekkel ellentétben nem látni se „színvonalas 



programokat”, se „21. századi körülmények között duplájára emelt létszámban táborozó 
gyermekeket”.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

Milyen munkálatok zajlanak jelenleg a fonyódligeti gyermektábor területén?

Mi a garancia arra, hogy a gyermektábort, vagy annak egy részét nem fogják más célra 
hasznosítani, például lakópark építésére, mint azt sok helyben lakó feltételezi?

Ha egyszer a gyermekek táboroztatása fontos Magyarország Kormányának, akkor miért szervezték 
ki ezt a feladatot, és a többmilliárdot érő állami vagyont milyen alapon adták oda ingyen egy 
alapítványnak, amely azóta sem üdültet Fonyódligeten a gyermekeket?

Mire fordította az Alapítvány az esélyteremtő programok megvalósítására, a gyermekek 
üdültetésére adott 13,5 milliárd forintot, ha nem a gyermekek üdültetésére?

Mikor lesz újra alkalmas a fonyódligeti gyermektábor gyermekek táboroztatására?

A szerződés egy másolati példányát a felújításra szánt 26 milliárd forint elköltéséről, a felújítással 
kapcsolatos üzemtervet, valamint a gyermekek üdültetésére adott 13,5 milliárd forint elköltésének 
dokumentációját legyen kedves a válaszához mellékelve megküldeni részemre.

Tisztelettel várom válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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